

第六屆中國東南地區數學奧林匹克競賽邀請函

時 間：2009 年 7 月 25 日-30 日

地 點：江西師範大學附屬中學。 地址：江西省南昌市北京西路 194 號

主辦單位：江西省數學學會

承辦單位：江西師範大學附屬中學

主試委員會：由中國東南地區數學奧林匹克組委會聘請國家有關命題專家擔任

活動內容：數學競賽、數學講座

參賽物件：高一學生代表隊（來自閩浙贛地區數學奧林匹克協作體 17 所成員學校、中國數學奧林匹克協作體成員校、國內著名重點中學、部分國家和地區的代表隊）

組隊方式：每支代表隊設領隊一名，隊員四名

評獎方式：個人獎項、團體獎項

參賽費用：1. 各隊隊員、領隊、來賓的往返旅費自行承擔。

2. 閩浙贛三省協作體學校：每支代表隊交 2009 年協作體年會費 2500 元。

3. 非閩浙贛三省協作體學校：每支代表隊交參賽費 3500 元。

4. 活動期間隊員的食宿等由主辦單位統一安排。

5. 特邀嘉賓由承辦單位與江西省數學學會以及中國數學會普委會協商後確定。

中國東南地區數學奧林匹克

中國東南地區數學奧林匹克（China Southeast Mathematical Olympiad 簡稱 CSMO），起源於閩浙贛地區數學奧林匹克。為了加強閩浙贛地區數學奧林匹克的協作和交流，在中國數學奧會副主席裘宗滬先生的倡議與主持下，閩浙贛三省數學奧林匹克協作體於 2003 年開始組織本項活動。活動主要面向三省高一學生，並邀請國內著名重點中學、港、澳、臺地區以及部分境外國家的高一學生組隊參加。此項活動於 2004 年 7 月正式更名為“中國東南地區數學奧林匹克”。

此項活動有效地促進了閩浙贛三省數學競賽水準的提高，在 2004、2005、2006、2007、2008 年舉行的第 45—49 屆 IMO 競賽中，均有閩浙贛三省的選手入選國家隊，並獲得四塊國際金牌和一塊國際銀牌。近年來中國東南地區數學奧林匹克的影響不斷擴大，上海、廣東、江蘇等地的重點中學及港、澳、臺地區和部分境外代表隊也紛紛派隊參賽。根據中國東南地

區數學奧林匹克組委會安排，決定於 2009 年 7 月 25 日至 30 日在江西師範大學附屬中學舉辦第六屆中國東南地區數學奧林匹克（6th Chinese Southeast Mathematical Olympiad）競賽。為了更好地做好這項工作，請有意組隊參加此項活動的學校於 2009 年 5 月 15 日前與我們聯繫。有關報到的詳細事項我們將於 2009 年 5 月 30 日前再行通知。聯繫方式：

地 址：中國江西省南昌市北京西路 194 號 江西師範大學附屬中學

郵 編：330046

聯 系 人：毛宗致（13870633998）、柳小青（13870807760）

聯繫電話：0791-8507077、8507099、8501326 傳 真：0791-8507088

電子郵箱：fzmzz@126.com

中國東南地區數學奧林匹克組委會 江西師範大學附屬中學

2008 年 12 月

附報名表

學校名稱：_____ 領隊姓名：_____ 聯繫電話：_____

姓 名	性 別	年 齡	聯 系 電 話	備 注

單位蓋章

6th China Southeast Mathematical Olympiad

Time: July 25th-30th, 2009

Place: the Attached Middle School of Jiangxi Normal University

Address: No. 194 Beijing West Road, Nanchang, Jiangxi Province, P.R. China

Host: Mathematics Academy of Jiangxi Province

Organizer: the Attached Middle School of Jiangxi Normal University

Examiners Committee: experts invited by China Southeast Mathematical Olympiad Committee

Activities: Mathematical Lectures & Mathematical Competitions

Participants: Representatives (senior grade one students) from

1. the 17 member schools of the Fujian-Zhejiang-Jiangxi Mathematics Olympiad Union(FZJMOU);
2. member schools of National Mathematics Olympiad;
3. some top middle schools across China and other countries and regions

Team members: One team leader and four contestants

Awards: Individual & Group prizes

Cost: 1. All members, including team leaders, contestants and guests, will be responsible for touring fares;

2. Member schools of the FZJMOU: 2009 annual conference fee, 2500RMB/team

3. Non member schools of the FZJMOU: fees for participating, 3500RMB/team

4. The host will be responsible for accommodation of all participants;

5. Special guests will be invited after negotiation.

China Southeast Mathematical Olympiad

China Southeast Mathematical Olympiad(CSMO), formerly known as the three-provinces---Fujian, Zhejiang and Jiangxi Mathematical Olympiad, is advocated and initiated by Professor Qiu Zonghu, vice chairman of the China Mathematics Committee, so as to promote cooperation and exchange between the three provinces in maths teaching and learning. The first convention held by the FZJMOU was in the year 2003 and was open to senior grade one students from these three provinces as well as from famous middle schools across china and other countries and regions. Its name was officially changed to China Southeast Mathematical Olympiad in July, 2004.

The convention has significantly enhanced the competitiveness of the three provinces in Mathematics, as, from the year 2004 till 2008, students from the Mathematics Olympiad Union took part in each competition of IMO and got four gold medals and one silver medal. In recent years, as the CSMO has made its influence

recognized, more and more delegations from other provinces, such as Shanghai, Guangdong and Anhui, as well as from HK, Macao, Taiwan and foreign countries come to join in it.

Under the leadership of the China Mathematics Olympiad Committee, the 6th CSMO is scheduled from July 25th, 2009 to 30th in the Attached Middle School of Jiangxi Normal University. Schools willing to send delegations to participate, please contact us before May 15th, 2009. More information will be given before May 30th, 2009.

Address: the Attached Middle School of Jiangxi Normal University

No. 194 Beijing West Road, Nanchang, Jiangxi Province, P.R. China

Post Code: 330046

Phone Number: 0791-8507077 8507099 8501326

Fax Number: 0791-8507088

E-mail: fzmzz@126.com

Or, please contact Mr. Mao zongzhi (13870633998)

Ms. Liu xiaoqing (13870807760)

China Southeast Mathematical Olympiad Committee

the Attached Middle School of Jiangxi Normal University

December, 2008

School Name: _____ Leader's Name: _____ Phone Number: _____

Name	Gender	Age	Phone Number	Notes